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Podgorica, 24.05.2011. godine 

 

„ND Vijesti“ 

PODGORICA 

U nezavinsnom dnevniku „Vijesti“ od 24. maja 2011. godine, objavili ste članak pod nazivom „Toranj 
od pet miliona pod lupom tužilaštva“, koji se odnosi na pitanje izgradnje Glavnog kontrolno‐mjernog 
centra na Dajbabskoj gori u Podgorici. S tim u vezi, molimo vas da u skladu sa članom 28 Zakona o 
medijima, u integralnom tekstu, objavite odgovor sljedeće sadržine: 

Prema  Priručniku  o  monitoringu  radio‐frekvencijskog  spektra  Međunarodne  unije  za 
telekomunikacije, koji se interpetira u Elaboratu, na koji se pozivaju „Vijesti“, propisana je struktura  i 
površina GKMC u ukupnoj kvadraturi od cca 210 m2, a kolika je i površina poslovnog prostora koji se 
gradi u Tornju.  

Izgradnja  GKMC  je  realizovana  u  potpunosti  u  skladu  sa  idejnim  rješenjem,  glavnim  projektom  i 
izvođačkim  projektima  u  skladu  sa  Zakonom  i  drugim  propisima  koji  to  propisuju,  na  javan  i 
transparentan način (tenderi) uz punu kontrolu nadležnih državnih i opštinskih organa i institucija  i 
nadzornog organa i stručne službe Agencije. 

 Shodno važećem Zakonu o izgradnji objekata Ministarstvo za ekonomski razvoj je svojim rješenjem 
odobrilo  Agenciji  lokaciju  za  izgradnju,  urbanističko  tehničke  uslove,  kao  i  trasu  pristupne 
saobraćajnice.  Shodno  navedenom,  izgrađen  je  put  u  dužini  od  oko  1400  metara.  Prema 
normativima  koje  posjeduje  Direkcija  za  puteve  CG,  izgradnja  saobraćajnice  karakteristika  kao 
pristupne  saobraćajnice na Dajbabskoj Gori košta preko 1.000,00€ po  jednom dužnom metru,  što 
znači da  je saobraćajnica koštala cca 1.500.000,00€.  Ističemo da troškovi eksproprijacije  iznose cca 
500.000,00€. Dakle,  samo saobraćajnica  i  troškovi eksproprijacije su koštali cca 2.000.000,00€  (što 
ulazi u ukupnu cijenu izgradnje GKMC). 

Za sve troškove izgradnje GKMC postoji čista i uredna dokumentacija koju ćemo staviti na uvid svim 
nadležnim organima i institucijama. 

Ističemo da će GKMC biti izgrađen i stavljen u funkciju samo za potrebe monitoringa r.f. spektra, a ne 
restorana, heliodroma  i dr. u  šta  će  se uskoro moći uvjeriti ne  samo autori  teksta u  „Vijesti“‐ma, 
nego i svi građani Crne Gore. 

Na kraju, smatramo da, u interesu donošenja potpunih i jasnih zaključaka vezanih za izgradnju ovog 
objekta od značaja za Podgoricu i Crnu Goru, treba prepustiti nadležnim organima da o zakonitosti i 



cjelishodnosti  izgradnje  daju  svoj  sud,  a  ne  da  se  zaključci  donose  neprovjereno  i  bez  utvrđenih 
činjenica,  sa  očiglednom  namjerom  da  se    prejudicira  odluka  tih  organa.  U  tom  pravcu  i  sama 
Agencija je dopisom broj:0904‐1841/1 od 28.04.2011.godine pozvala nadležne institucije da, shodno 
zaključcima Skupštine CG, provjere sve navode koji se tiču zakonitosti i cjelishodnosti izgradnje GKMC. 
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